

TABLE OF CONTENTS 目 录

Distribution Characteristic and Assessment on the Potential Ecological Risk of Heavy Metal in Slope Farmland Soil on the Loess Gullied-Hilly Area

(黄土高原残塬沟壑区坡耕地土壤重金属分布特征与潜在生态风险评估)

Y. H. WANG, Y. M. WANG, F. Q. WU, Y. B. ZHANG.....203

Effect of Anionic-Nonionic Mixed Surfactants on Uptake of Organochlorine Pesticides from Soil by Alfalfa

(阴 - 非离子混合表面活性剂对紫花苜蓿吸收土壤中有机氯农药的影响)

J. LIN, R. B. ZHOU, W. H. WU, Z. M. XIE.....211

Eco-Replenishment Selection Program Based on Multi-Level Fuzzy Comprehensive Evaluation Method

(多层次模糊综合评价方法在生态补水方案选择中的应用)

M. WEI, J. DU, W. JI, B. SUN.....220

The Assessment and Pollution Control of Water Quality Monitoring of the Typical Towns in Jinhua River Region

(金华江流域典型乡镇水质监测评价及污染控制)

X. SHI, M. Y. ZHANG, X. H. YUAN, H. Z. ZHOU.....225

Research and Practice of Green Action Program

(绿行动方案之研拟与实践)

S.-Y. CHEN.....233

Method of Removing Sb²⁺ from Mine Water by Acid Modified Activated Carbon Adsorption

(酸改性活性炭对含锑矿坑废水的吸附研究)

G. Z. HUANG, J. Q. ZHOU.....245